



# ខោនធី LOS ANGELES

## មន្ត្រីចុះបញ្ជី-មន្ត្រីកត់ត្រា/ស្នើសុំខោនធី

### ពេលឈប់ដើម្បីទៅបោះឆ្នោត

មណ្ឌលបោះឆ្នោតបើករហូតដល់ 10 ថ្ងៃមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត ចន្លោះម៉ោង 10 ព្រឹកដល់ម៉ោង 7 យប់។ នៅថ្ងៃបោះឆ្នោត ម៉ោងទាំងនោះត្រូវបានពន្យារពីម៉ោង 7 ព្រឹក ដល់ 8 យប់។



ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានកំណត់ពេលទៅធ្វើការក្នុង អំឡុងពេលនោះ ហើយអ្នកមិនមានពេលគ្រប់គ្រាន់ ក្រៅម៉ោងធ្វើការដើម្បីបោះឆ្នោតនៅការបោះឆ្នោត ទូទាំងរដ្ឋ នោះច្បាប់រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ាអនុញ្ញាតឱ្យអ្នក ឈប់សម្រាករហូតដល់ពីរម៉ោងដើម្បីបោះឆ្នោត ដោយមិនបាត់បង់ប្រាក់ឈ្នួលណាមួយឡើយ។

អ្នកអាចចំណាយពេលច្រើនតាមដែលអ្នកត្រូវការ ដើម្បីបោះឆ្នោត ប៉ុន្តែមានតែពីរម៉ោងប៉ុណ្ណោះដែល ត្រូវបង់ថ្លៃអោយ។

ពេលវេលាឈប់សម្រាកសម្រាប់ការទៅបោះឆ្នោត គឺអាចធ្វើបានតែនៅពីដើម ឬក៏ចុងបញ្ចប់នៃម៉ោង ការងារធម្មតារបស់អ្នកតែប៉ុណ្ណោះ គឺថានៅពេល វេលាណាមួយដែលអនុញ្ញាតនូវពេលទំនេរច្រើន បំផុតសម្រាប់ការទៅបោះឆ្នោត និងប្រើពេលតិច ពីវេនការងារធម្មតារបស់អ្នក លើកលែងតែអ្នក រៀបចំផែនការជាមួយនិយោជករបស់អ្នក។

ប្រសិនបើបីថ្ងៃធ្វើការមុនការបោះឆ្នោត អ្នកគិត ថាអ្នកនឹងត្រូវការពេលសម្រាកដើម្បីបោះឆ្នោត អ្នកត្រូវតែជូនដំណឹងដល់និយោជករបស់អ្នក យ៉ាងហោចណាស់អោយបានពីរថ្ងៃមុនការ បោះឆ្នោត។



# ខោនធី LOS ANGELES មន្ត្រីចុះបញ្ជី-មន្ត្រីកត់ត្រា/ស្មៀនខោនធី

## ពេលឈប់ដើម្បីទៅបោះឆ្នោត

### សេចក្តីជូនដំណឹងដល់និយោជក អំពីការអនុញ្ញាតឲ្យនិយោជិតយកពេលឈប់ទៅបោះឆ្នោត

ច្បាប់រដ្ឋ (ក្រមបោះឆ្នោតរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ផ្នែក 14001) តម្រូវឱ្យនិយោជកប្រកាសការជូនដំណឹងដល់និយោជិតរបស់ពួកគេ ដោយណែនាំពួកគេអំពីបទប្បញ្ញត្តិសម្រាប់ការឈប់សម្រាកដោយបង់ប្រាក់ខែអោយក្នុងគោលបំណងទៅបោះឆ្នោតក្នុងការបោះឆ្នោតទូទាំងរដ្ឋ។

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះត្រូវតែបិទផ្សាយយ៉ាងច្បាស់លាស់នៅកន្លែងធ្វើការប្រសិនបើអាចអនុវត្តបាន ឬនៅទីកន្លែងផ្សេងទៀតដែលអាចមើលឃើញគ្រប់ពេលនៅពេលដែល និយោជិតមក និងទៅកន្លែងធ្វើការរបស់ពួកគេមិនត្រូវតិចជាង 10 ថ្ងៃមុនការបោះឆ្នោតទូទាំងរដ្ឋនិមួយៗទេ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរអំពីសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ ឬព័ត៌មានទាក់ទងនឹងការបោះឆ្នោតណាមួយ សូមទាក់ទងមកលេខទូរសព្ទទាន់ហេតុការណ៍បោះឆ្នោតរបស់រដ្ឋលេខាធិការ តាមរយៈលេខ (800) 345-VOTE (8683)។

និយោជិតមានសិទ្ធិទទួលបានពេលសម្រាកដែលមានប្រាក់ឈ្នួលក្នុងគោលបំណងបោះឆ្នោត បើសិនជាពួកគេមិនមានពេលគ្រប់គ្រាន់ក្រៅម៉ោងធ្វើការដើម្បីទៅបោះឆ្នោត។ គោលបំណងនៃច្បាប់គឺផ្តល់ឱកាសបោះឆ្នោតជូនដល់បុគ្គលិកដែលមិនអាចធ្វើបានដោយសារតែការងាររបស់ពួកគេ។

ការបោះឆ្នោតត្រូវបានបើកចាប់ពី 7:00 ព្រឹក ដល់ 8:00 យប់ នៅថ្ងៃបោះឆ្នោតនីមួយៗ។

និយោជិតអាចត្រូវបានផ្តល់ឱ្យពេលវេលាដែលពួកគេត្រូវការប្រើក្នុងការទៅធ្វើការបោះឆ្នោត ប៉ុន្តែមានពេលអតិបរមាត្រឹមតែពីរម៉ោងប៉ុណ្ណោះដែលនឹងត្រូវចេញថ្លៃប្រាក់ខែអោយ។

និយោជកអាចតម្រូវឱ្យនិយោជិតផ្តល់ការជូនដំណឹងជាមុនថាពួកគេនឹងត្រូវការពេលសម្រាកបន្ថែមសម្រាប់ការបោះឆ្នោត។

និយោជកអាចនឹងតម្រូវអោយយកពេលទៅបោះឆ្នោតក្នុងពេលដំបូង ឬចុងបញ្ចប់នៃម៉ោងធ្វើការរបស់និយោជិតតែប៉ុណ្ណោះ។

ក្រមបោះឆ្នោតរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ផ្នែក 14000

Rev. 4/2022